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Plzeňská lékařský fakulta chce vybudovat nový kampus
PRAHA 12. října (ČTK) - Plzeňská lékařská fakulta Univerzity Karlovy (UK) chce vybudovat novou moderní budovu,
která by navazovala na fakultní nemocnici. Škola již od svého vzniku před 60 lety funguje v budovách, které prý byly
již od počátku nevyhovující. Není možné je ani úpravami změnit tak, aby odpovídaly potřebám výuky a vědecké práce,
řekl dnes novinářům  v Praze děkan fakulty Jaroslav Koutenský.
Rektor UK Ivan Wilhelm uvedl, že univerzita fakultu podporuje a nový kampus by mohl vzniknout během dvou až čtyř
let. Omezené prostory jsou podle děkana limitem pro zvyšování počtu studentů. Škola má nyní přes 2000 studentů, a
to je maximum v současných prostorách i vzhledem k rozpočtu školy, podotkl děkan.
Fakultu za 60 let existence vystudovalo přes 7200 lékařů. Od roku 1995 škola zvyšovala počty přijímaných studentů,
větší byl i zájem o ni. Podle děkana škola láká nejen uchazeče ze západočeského regionu, ale i ostatních částí republiky.
Před
deseti lety se na fakultu hlásilo přes 750 zájemců o studium všeobecného lékařství, letos téměř 1330 a kolem 130
uchazečů o
zubní lékařství, tento rok téměř 390. Za deset let se více než zdvojnásobil počet zapsaných studentů na zubní lékařství
z 25 na téměř 60. Zvýšil se i počet zapsaných na všeobecné lékařství ze zhruba 140 v roce 1995 na 220 tento rok.
Děkan také uvedl, že se výrazně zvýšil počet zájemců ze zahraničí o studium v angličtině. Celkem na fakultě studuje
v českých i anglických programech kolem 300 cizinců. V roce 1992, kdy začali studium a v angličtině nabízet, přilákali
asi 25
cizinců. Proděkan Pavel Fiala uvedl, že absolventi těchto programů nemají v současnosti problémy s uznáním diplomu
a po
návratu do vlasti mohou bez problémů získat specializaci a pracovat ve zdravotnictví.
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